



## PROTOKOLL COCKER SPANIELKLUBBEN, TELEFONMÖTE 2019-04-24

### ARBETSUTSKOTT OCH UTSTÄLLNINGSKOMMITTÉ

Kallade: Tord Lundborg Zaar, Marina Aspelin, Ulrika Karlsson, Katarina Rodell, Lena Landberg, Madelené Ljungkvist

Frånvarande: Madelené Ljungkvist

AU och UK är beslutsmässiga.

#### §35 Mötets öppnande

Tord hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

#### §36 Val av justerare

Till justerare valdes Katarina Rodell.

#### §37 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

#### §38 Godkännande föregående protokoll

Protokoll från 2019-04-09 godkändes.

#### §39 Club show 2019

a/ Katarina och Lena ska göra en budget för 2019 års utställning. De ska börja med vilka kostnader vi får för utställningen b.la för resorna, logi och transport till och från flygplatsen. Katarina sköter allt det ekonomiska. Lena ska mejla över Katarinas mejladress till domarna. I och med att domarna beställer sin flygresa själva så är det enklare att Katarina mejlar dem och ber att få deras IBAN nummer och SWIFT. Då slipper hon hålla på med att växla in pengar och domarna får ersättning för reseutlägget omgående.

b/ Hon ska även mejla Yvonne Donellan så hon får in hennes presentation.

c/ Årets domare är inte godkända av FCI, men kontrakten skickades för länge sedan och då var inte kravet att de skulle vara godkända av FCI. Det kravet kom 2018. Lena skulle även be och få in domarnas meritförteckningar/CV i och med att vi inte hittar dem.

d/ Lena har även skickat in till SSRK om att vi är tvungna att byta plats för årets utställning. Mer info om detta kommer om några veckor.



e/ Till de som arbetar under utställningen och för utställare kostar ett enkelrum 795kr och ett dubbelrum 995kr per natt. Det finns även stugor att hyra om någon vill det.

f/ Lena beställer två dubbelrum till domarna.

g/ På fredagskvällen tar Lena, Henry och Katarina hand om domarna. Ger de info om hur allt på vår utställning fungerar och Lena ska även skicka info till dem via mejl.

h/ På lördagskvällen tar Tord, Katarina, Marina och Ulrika hand om domarna. Det blir förmodligen en middag och lite om hur de tycker att dagen har avlöpt.

i/ Tord skulle även höra med Kent Bråteholme och Pia Berglund Fågelberg om de kan tänka sig vara med i bestyrelsen. Lena ska försöka hitta en Kommissarie.

j/ Lena och Madelené behöver mer hjälp i UK-Kommittén. På förslag kom Maria Terning upp. Lena ska ringa henne. Hon hade även hört med Annika Karlsson från ACC, men hon kan inte p.g.a. att hon är på Åland den dagen.

k/ Lena och Katarina är ansvariga för dekorationen i utställningshallen.

l/ Sedan kom frågan om mattor i ringarna upp. Tord ska höra med Marcus Gisslén som nyligen har varit på utställning i den hallen om mattor behövs.

m/ Placeringsskyltar skulle Lena och Marina se över. Lena hade sådana som man använder i Rallylydnad och i dem kan man använda papper med rätt färg. Marina skulle även se över de som de har på Cocker Sydväst.

n/ Lena ska även stämma av med Madelené hur hon gjorde förra året för internetanmälan. Den ska öppnas på SKKs internetanmälan i mitten på maj.

o/ Det är fortfarande mycket med den administrativa delen kvar. Vilket kommer att tas om hand om efter hand.

p/ Beslut om anmälningsavgifterna togs. De kommer att bli:

Valpklass	220kr
Veteranklass	280kr
Övriga klasser	380kr

q/ Annonsen kommer Lena göra med Lotta, tidningsredaktören. Lotta har gjort annonsen tidigare. De ska hålla kontakten via mejl.

r/ Utställningskatalogen ska kunna förbeställas via internetanmälan.

UK  
KR



s/ Tord ska höra med Henrik Frykstand om han kan tänka sig att vara reservdomare. Behöver vi använda oss av Henrik så får vi räkna med att han ska få ersättning.

§40 Övriga frågor

Inga övriga frågor

§41 Nästa möte

Nästa möte är 2019-05-13 med styrelsen

§42 Avslutning

Ordföranden avslutar mötet och tackar alla för sin närvaro

Sekreterare  
Ulrika Karlsson

Ordförande  
Tord Lundborg Zaar

Justerare  
Katarina Rodell